

Amazing 韩国
KOREA 国

6D4N
首尔/冰钓+滑雪之乐
+全日自由活动
SEOUL/ICE FISHING+SKI FUN
+01 DAY FREE & EASY

Tour Code: KAR-4

 **Golden®**
Destinations



Korea
韩国



Ski Fun
滑雪之乐



Gyeongbok Palace
景福宫



Suwon Starfield Library 2.0
水原Starfield
星空图书馆 2.0

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Ice Fishing Experience
冰上钓鱼体验



The Garden of Morning Calm
晨静树木园



Ice Fishing Experience
冰上钓鱼体验



Ginseng Chicken
人参鸡



SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈ INCHEON

D2 ARRIVAL INCHEON ✈ GYEONGGI-DO (MOB/L/D)

- ☑ Hwacheon Ice Fishing Experience
(Include Fishing Tackle And One Grilled Fish Per Person)
**If Hwacheon closed, it will be replace by Hongcheon or Pyeongchang Ice Fishing
- ☑ The Garden of Morning Calm

D3 GYEONGGI-DO (B/L/D)

- ☑ Ski Fun (Excluded Ski Equipment and Ski Suit)
- ☑ Suwon Hwaseong Fortress
(World Heritage)
- ☑ Suwon Starfield Library 2.0
- ☑ Suwon Starfield Shopping Mall

D4 GYEONGGI-DO 🚗 SEOUL (B/L/-)

- ☑ Wearing Hanbok visit Gyeongbok Palace
(Closed on Tuesday, replace by Deoksugung Palace)
- ☑ Presidential Blue House (Pass by)
- ☑ Myeongdong
- ☑ Duty Free

D5 SEOUL (B/-/-)

- ☑ Free and Easy

D6 SEOUL 🚗 INCHEON ✈ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Local Food Product



✓ 4 Breakfast / 3 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:

Korean BBQ
DIY Ginseng Chicken
Korean Tteokbokki Buffet
Potato Stew With Pork

TOURIST ATTRACTIONS:

SEOUL

- ◆ **Gyeongbok Palace** - built in 1395, Gyeongbokgung Palace is also commonly referred to as the "Northern Palace" because it is the furthest north when compared to the neighboring palaces, Gyeongbokgung Palace is arguably the most beautiful and remains the grandest of all five palaces.

GANGWON-DO

- ◆ **Ice Fishing Experience** - You'll fish standing on the frozen river and put bait under the frozen river through a hole (can see many mountain trouts), that was the absolutely unique ice-fishing experience only can do in winter in Korea.

GYEONGGI-DO

- ◆ **Ski Resort** - Enjoy Ski Fun. (Excluded Ski Equipment & Suits).
- ◆ **Suwon Hwaseong** - is a fortification surrounding the centre of Suwon, the provincial capital of Gyeonggi Province, in South Korea.[1] It was built from 1794 to 1796 by King Jeongjo of the Joseon dynasty to house and honour the remains of his father, Prince Sado. The fortress and enclosed palace were designated as a World Heritage site by UNESCO in 1997.
- ◆ **Suwon Starfield Library 2.0** - Located on the 4-7F of the shopping mall, it is known as the 2.0 version of the Starfield Library. It can be said to be the most popular new attraction in Korea when it opens in January 2024. Has a beautiful library filled with so much fun architecture.
- ◆ **The Garden of Morning Calm** - a 30,000 m² garden, is open year-round and is a great spot to visit for families, couples, and photographers alike. The garden is the oldest private garden in Korea. It is an artistic space with a beautiful balance between the Korean concept of natural curves with asymmetry, and plants with synthetic materials.

SHOPPING STOP

- ✓ Ginseng Outlet
- ✓ Liver Supplement Shop

- ✓ Cosmetics Shop



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Suwon Prumir Hotel or similar class x2 Nights
- ✓ Sollago Myeongdong /
Mercure Ambassador Seoul Magok or similar class x2 Nights

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.



Myeongdong
明洞



Suwon Hwaseong Fortress
水原华城



Korean BBQ
韩式烤肉

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考



精简行程

第一天 启程 ✈️ 仁川

第二天 抵达仁川 🚗 京畿道

(机上用餐/午/晚)

☑ 华川冰上钓鱼体验 (含钓具及每人一支烤鱼)

**如华川没营业, 将改为洪川或平昌冰上钓鱼

☑ 晨静树木园

第三天 京畿道

(早/午/晚)

☑ 滑雪之乐 (不包含滑雪用具及雪衣)

☑ 水原华城

☑ 水原Starfield星空图书馆 2.0

☑ 水原Starfield购物中心

第四天 京畿道 🚗 首尔

(早/午/-)

☑ 穿韩服游景福宫 (周二闭馆, 改为参观德寿宫)

☑ 途径青瓦台

☑ 明洞

☑ 免税店

第五天 首尔

(早/-/-)

☑ 自由活动

第六天 首尔 🚗 仁川 ✈️ 回程

(早/机上用餐)

☑ 土产店

观光景点:

首尔

- ◆ **景福宫** - 是李朝 (1392-1910年) 时期首尔的五大宫之一, 也是李氏王朝的正宫, 具有500年历史。景福宫是李朝的始祖一太祖李成桂 (1392-1398年在位) 于1395年将原来高丽的首都迁移时建造的新王朝的宫殿。

江原道

- ◆ **冰上钓鱼体验** - (含钓具及每人一支烤鱼) 每年冬季都有大批游客在结上厚厚冰层的水面上打孔, 进行冰钓, 他们的目标都是只存活于1级水中的山鱒鱼。寒冷的天气里, 游客们在冰上享受着钓鱼的乐趣。大家还可以 (自费) 到外面的冰场上玩冰滑梯、滑雪橇等, 各种有趣的冰上活动让你可以真正与冰雪亲密接触。

京畿道

- ◆ **滑雪之乐** - 享受于滑雪活动 (不包含滑雪用具及雪衣)。
- ◆ **水原华城** - 是朝鲜后期建于京畿道水原市内的吕城。水原华城城墙全长5.52公里, 安装了各种在其它城内看不到的军事设施。水原华城于1963年1月被指定为第3号史迹, 1997年12月与昌德宫一起载入联合国教科文组织认定的世界文化遗产。
- ◆ **水原 Starfield 星空图书馆 2.0** - 位商场4-7F, 星空图书馆2.0版本美誉, 可说是2024年一月开幕是韩国最人气的新景点。韩国创作打卡地标及注重细节精致, 常让我惊艳不已, 电梯上来就会被几十米高如积木推叠的书架城墙给震慑, 正中心上空悬挂着几颗大型行星群, 巨大的网状玻璃穹顶, 让自然光透进可以直接看到天空。
- ◆ **晨静树木园** - 是一座被鲜花铺盖的面积达33万m大型庭院。这里常年鲜花盛开, 松树林立, 在恬静地享受着山林浴的同时, 还能欣赏到各种各样的野生花卉。

购物店

✓ 人参专卖店

✓ 韩国化妆品

✓ 护肝宝专卖店



酒店住宿或同级 (4晚)

✓ 水原普米尔酒店或同级

x2 晚

✓ 首尔 Sollago 明洞 /

Mercure Ambassador Seoul Magok 酒店或同级

x2 晚



✓ 4早餐 / 3午餐 / 2晚餐

风味餐:

韩式烤肉

人参鸡汤

炒年糕自助

马铃薯猪骨汤

免责声明: 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。

备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

旅游质讯 General Information

• 韩国 SOUTH KOREA •



货币 Currency 	SOUTH KOREAN WON - KRW 韩币 - KRW	信用卡 Credit Card 	* 许多信用卡在韩国都能通行 * Credit cards are used widely in South Korea card are mostly widely used.
货币兑换率 Exchange Rate 	KRW 1000 = MYR 3.30 1000 韩币 = 马币 3.30 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	SOUTH KOREA : +82 韩国 : +82
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	2 Round pins *Please bring a universal electric plug adapter 两个圆脚头插座 * 请自带多功能插座
时差 Time Different 	South Korea is 1 hour ahead of Malaysia 韩国标准时差快马来西亚时间1小时	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hand carry bag not more than 7kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
气候 Weather 	☐ Spring 春季 03月 - 05月 Mar to May 24°C - 10°C ☐ Summer 夏季 06月 - 08月 Jun to Aug 30°C - 15°C ☐ Autumn 秋季 09月 - 11月 Sep to Nov 20°C - 10°C ☐ Winter 冬季 12月 - 02月 Dec to Feb 7°C - -8°C *Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*		
飞机型号 Aircraft Type 	A320 A320		

Departure Date: 出发日期:	Flight : 航班行程:
Tour Fare: 团费:	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:
Tipping: 小费:	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:
Visa: 签证:	Travel Insurance: 旅行保险:
	TOTAL : 总数:



Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
 (230643-X) KPK/LN:2441

GD Partner: